



兼讀授予資歷課程 Part-time Award-bearing Programme

PTAB

申請表格

Application Form

2017-2018

OFFICE USE ONLY

Accepted ()

Rejected ()

Waiting ()

Remark:

2 張相片

Two Photos

I. 報讀課程 Course Applied For:

Intake: _____

班別 Class

課程名稱 Course Title

*附註: 學生將會被校方編入不同的組別上課, 詳情請參閱取錄通知書。

Remark: Student will be assigned to different study groups subject to school arrangement. Please refer to the details of the acceptance letter

II. 個人資料 Personal Particulars

1. 英文姓名 Full Name (English) *必須與身份證上姓名相同
Same as HKID:

(姓 Surname)

(名 Name)

中文姓名 Chinese Name:

2. 性別 Sex:

() 男 M

() 女 F

3. 出生日期 (日/月/年)

Date of Birth
(dd/mm/yy)

___/___/___

4. 身份證:

ID Card no.:

_____()

5. 住在電話 Home: _____

辦公室電話 Office: _____

流動電話 Mobile: _____

6. 地址 Address: _____

7. 電郵 Email: _____ * (成功錄取者, 將以電郵通知)

8. 閣下是否曾經修讀本校課程? Have you been enrolled in YMCA College of Continuing Education Before?

() 是 YES

課程名稱 Course Name _____ 年份 Year of Study _____

() 否 NO

9. 如有退款, 支票收款人名稱 (請用英文大楷填寫) _____

In case of course fee refund, cheque payee name is (Please write the name in BLOCK LETTERS.)

III. 公開考試成績 Public Examination Results (如香港中學會考、香港高級程度會考成績 e.g. HKCEE and / or HKALE results)

香港中學會考 HKCEE:			香港高級程度會考 HKALE:		
科目 Subjects	等級 Grade	報考年份 Year Taken	科目 Subjects	等級 Grade	報考年份 Year Taken
English					
Chinese					
Mathematics					

IV. 其它公開考試成績 Other Public Examination Qualification

考試名稱 Examination	等級 Grade	報考日期 Date Taken

V.教育程度 Education Background

請提供中學及專上學院之學歷（按年期最近排先）。Please provide details of your secondary school and tertiary education. Please list in date order from the most recent

學院/書院/大學/其他專上學院名稱 Name of School/College/University/Other Institution	由 From 月/年 Month/Year	至 To 月/年 Month/Year	完成班級 Class Completed

VI.工作經驗 Work Experience

請倒序列出最少兩年工作經驗（按年期最近排先）。Please list working experience at least two years in date order from the most recent.

職業 Position	工作性質 Job Nature	時期 Period(由 From/至 To)

英文姓名 Full Name (English) _____		中文姓名： _____
(姓 Surname) _____		(名 Name) _____
1. 性別 Sex: () 男 M () 女 F	2. 與申請人關係 Relationship with the applicant:	3. 電話 Tel No: _____ (住宅 Home) (流動電話 Mobile)

VIII.聲明 Declaration (下列聲明需由 18 歲以上人士簽署, 18 歲以下人士需由家長或監護人代簽署。)

本人_____ (申請人姓名), 持香港身份證號碼_____, 擁有香港特別行政區(香港)居留權/香港入境權/獲准逗留香港的許可而不受任何逗留條件的限制/持單程證從中國大陸來港定居。

Statement below has to be signed by adult above the age of 18, or by parents or adult guardian on behalf minor under the age of 18.

I _____ (Name of Applicant), holder of Hong Kong Identity Card No. _____, have the right of abode in Hong Kong Special Administrative Region (Hong Kong) / right to land in Hong Kong / permission to stay in Hong Kong without restriction / came to Hong Kong on one-way permit from Mainland China.

參加港青活動約定

1. 在選擇參加是項活動, 參加者認知及自願接受涉及個人受傷或損失的危險。損傷範圍可由較輕微的肌肉、關節及韌帶扭傷、瘀傷、裂傷至嚴重受傷如骨折、腦震盪等, 甚至引致傷殘或死亡。
2. 參加者同意採取適行爲和方法確保安全及避免自身和他人受傷。參加者必須嚴格遵守港青提供的安全條例, 規則及建議。
3. 參加者明白及同意不會向香港基督教青年會及其工作人員追究因參加活動而引致的個人或財物損失、受傷或傷害責任。
4. 參加者明白及同意第三十四頁之條款及政策。
5. 參加者明白及同意學校有權更改有關課程之內容、上課地點、日期、地點及取消課程。

Conditions of Participation in YMCA Organized Activities

1. In choosing to participate in the activity, the participants acknowledge and freely accept that there is a risk of personal injury or loss. Such injuries could range from relatively minor strained muscles, joints and ligaments, lacerations and such to more serious injuries such as broken bones, concussions and so forth that may result in disability or even death.
2. The participants agree to adopt behaviors and actions that contribute to safety and prevention of injury of both themselves and others. The YMCA provides safety rules, regulations and advice in this regard, to which the participants are to strictly adhere.
3. The participants understand and agree that they will not hold the YMCA of Hong Kong or its officers responsible for any loss, injury or damage to themselves or their property as a result of participation in this activity.
4. The participants understand and agree the admission policy, rules and regulations printed on P.34.
5. The participants understand and agree the college reserves the right to change the contents, time, date, venue and cancellation of programme without prior notice.

簽署 Signature: _____ 日期 Date: _____

遞交「申請」前的覆核清單 Checklist for Submission of the Application Form

請填妥報名, 並連同以下文件一併遞交: ()相片 2 張 ()兩年工作證明副本
()報名費 HK\$50 ()香港中學會考或高考成绩單副本 ()有關成績或證書副本 若未能提供所需資料, 本校將未能審批閣下之申請。

如以支票付款, 抬頭為「香港基督教青年會/YMCA OF HONG KONG」, 請簽署該劃線支票, 於支票背後寫上聯絡電話號碼, 姓名和課程編號。*Remark: Course fees paid are not refundable, except in the event of a course being are full or cancelled.

郵遞報名地址: 九龍尖沙咀梳士巴利道 41 號會員服務部

Application Address: G/F Member Services Counter, 41 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon Hong Kong